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Americká infrastruktura se hroutí přímo před našima
očima
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Americká infrastruktura se hroutí přímo před našima očima

Když někdo řekne, že byl poslední dobou v USA někde a tvrdí, že
tam je to vše skvělé nebo aspoň normální, nevěřím mu, že tam byl.
Nebo si myslím, že je dokonale slepý. Slepých je ostatně i u nás víc
než dost i mezi „našimi českými domorodci“. Peter 008

Od Michaela (USA)

Amerika byla kdysi zemí, která stavěla věci. Předchozí generace
Američanů postavily největší dálnice, mosty, železnice, přístavy,
přehrady a vodní systémy, jaké kdy kdo viděl. Od pobřeží k pobřeží
vznikala nová velkolepá megaměsta a zbytek světa se na nás díval
se závistí. Nakonec nám byly předány klíče k celé této infrastruktuře
a my jsme to opravdu zpackali. V dnešní době vlastně nic moc
nestavíme. Ve skutečnosti nemůžeme ani udržovat infrastrukturu,
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kterou jsme dostali. Jako společnost jsme se stali extrémně línými a
extrémně neschopnými, a tak velká civilizace, kterou pro nás naši
předkové vybudovali, se nám nyní hroutí přímo před očima.

Americká společnost stavebních inženýrů hodnotí americkou
infrastrukturu každých pár let, a když naposledy vydali zprávu,
dostali jsme C- … (cé mínus)

Americká společnost stavebních inženýrů (ASCE) ve své nejnovější
zprávě o infrastruktuře (Infrastructure Report Card) dala Spojeným
státům známku C- s odvoláním na jejich rozpadající se veřejné
silnice, stárnoucí mosty a zhoršující se vodovodní potrubí.

Osobně se domnívám, že udělená třída C je mimořádně
benevolentní.

Po tom, čeho jsme byli svědky v posledních měsících, jsem zcela
přesvědčen, že si zasloužíme známku F, až bude v roce 2025
zveřejněna další zpráva.

Amerika se doslova rozpadá všude kolem nás a před několika lety
Volckerova aliance odhadla, že je za bilion dolarů nevyřízených
oprav , které je zoufale potřeba udělat …

Spojené státy soustavně zaostávají ve financování údržby
infrastruktury. Zpráva bývalého předsedy představenstva
Federálního rezervního systému Paula Volckera z Volcker Alliance z
roku 2019 odhaduje, že USA mají nevyřízené potřebné opravy ve
výši 1 bilionu USD.

Více než 220 000 mostů po celé zemi – asi 33 % z celkového počtu
– vyžaduje obnovu nebo výměnu.

Někde v USA se nyní každé dvě minuty protrhne vodovod a každý
den se ztratí odhadem 6 milionů galonů upravené pitné vody. To se
děje ve stejnou dobu, kdy západní Spojené státy zavádějí omezení
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spotřeby vody v nejsušším 20letém období za 1200 let. Podobně se
distribuce vody ve Spojených státech opírá o více než 2 miliony mil
potrubí, které mají omezenou životnost.

V roce 2022 vypustilo 60 Minutes velkou reportáž o naší rozpadající
se infrastruktuře a během této show byla konkrétně představena
zchátralá část I-95, která vede přímo přes Philadelphii …

Ve Philadelphii Kroft informoval o vysoce frekventovaném úseku I-
95, který potřebuje opravu. Tyto opravy nyní probíhají a mají
pokračovat minimálně do roku 2028.

Nezaměnitelné oranžové stavební značky podél I-95 se brzy objeví
na silnicích kolem koridoru I-95 ve Filadelfii, což je jen malá část ze
43 % silnic v USA, které je podle zprávy Americké společnosti
stavebních inženýrů z roku 2021 potřeba opravit.

Opravy nebyly nikdy dokončeny a část dálnice se v neděli zcela
zhroutila …

Lidské ostatky byly nalezeny v troskách kolapsu Interstate magistral
95 ve Filadelfii.

Část hlavní americké dálnice, která se táhne od hranice mezi Maine
a Kanadou na jih do Miami na Floridě, se v neděli zhroutila poté, co
vzplála cisterna převážející odhadem 8500 galonů paliva.

Za normálních okolností by tudy denně projelo přibližně 150 000
vozidel, ale nyní jsou dopravní schémata uvržena do stavu chaosu a
bylo nám řečeno, že bude trvat měsíce, než bude dálnice opět
funkční …

Oprava I-95 bude trvat měsíce, což způsobí chaos na hlavní dálnici,
která každý den přepraví 150 000 vozidel přes východní pobřeží,
varovali úředníci.
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Guvernér Pennsylvánie Josh Shapiro včera večer řekl, že oprava
dálnice bude trvat „několik měsíců“, než bude po zřícení nadjezdu
opět hladce fungovat.

Samozřejmě, pokud by se to stalo v Číně, Číňané by
pravděpodobně měli cestu znovu otevřenu během několika dní.

Vědí, jak udělat infrastrukturu.

My ne.

Nyní tedy budou muset tisíce a tisíce nákladních vozidel najít nové
trasy, což v dohledné době způsobí značné bolesti hlavy v
dodavatelském řetězci.

Naše železnice se také rozpadají a to mělo katastrofální následky.

Všichni jsme viděli, co se začátkem tohoto roku stalo ve východní
Palestině v Ohiu, ale to je jen špička ledovce.

V loňském roce došlo ve Spojených státech k více než 1000
vykolejení vlaků. Když to rozeberete, vychází to v průměru asi na tři
za den … (a letos to „úspěšně pokračuje“ – pozn.překl.)

Podle údajů Federální správy železnic došlo loni po celé zemi k
nejméně 1164 vykolejení vlaků. To znamená, že země má průměrně
tři vykolejení denně.

Rozhodně nechci v brzké době nasednout na vlak.

A vy?

Samozřejmě, že ani nejsem nijak zvlášť horlivý skočit do letadla.

V tuto chvíli jsou naše letiště v průměru asi 40 let stará a zoufale
potřebují opravy a vylepšení v hodnotě miliard a miliard dolarů …

Ve zprávě American Society of Civil Engineers’ 2021 Report Card for
America’s Infrastructure získala americká letiště hodnocení D+ za
stav i potřeby. Odhaduje se, že v příštích pěti letech budou
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potřebovat 115,4 miliardy dolarů na řešení těchto problémů v oblasti
infrastruktury.

Zhruba polovina všech plánovaných letištních projektů v letech 2021
až 2025 souvisí s terminály. Na mnoha letištích je zapotřebí
modernizace budov, aby se zvýšil počet bran a pojal větší proudová
letadla. Flexibilní a automatizované systémy manipulace se
zavazadly, dynamické vyhledávání cest a systémy řízení fronty jsou
potřebné pro usnadnění přeplněnosti a zlepšení oběhu zavazadel.

Upřímně – je trapné porovnávat naše zchátralá letiště se zářnými
novými letišti, která rostou v Asii a v Evropě.

Ale tohle je teď naše země. Jsme sešlí lidé, kteří žijí ve zchátralé
společnosti, která se doslova hroutí všude kolem nás.

Pravdou je, že Spojené státy jsou po desetiletí říší v úpadku a
vyhlídky do budoucna jsou extrémně chmurné, pokud zůstaneme na
cestě, na které jsme v současnosti.

Je smutné, že mnoho lidí taková varování nezajímají.

Většina z nich prostě bude žvanit tak dlouho, jak jen bude moci, a
mnoho z nich si nikdy neuvědomí, co se děje, dokud není příliš
pozdě s tím něco dělat.

Komentář autora:  To je země kapitalismu, který zvítězil.

O autorovi : Jmenuji se Michael a moje zbrusu nová kniha s názvem
„End Times“ je nyní k dispozici na Amazon.com . Kromě své nové
knihy jsem napsal šest dalších knih, které jsou k dispozici na
Amazon.com , včetně „7 Year Apocalypse“ , „Lost Prophecies Of
The Future Of America“ , „The Beginning Of The End“ a „Living A
Life That Opravdu záleží“ . (#CommissionsEarned) Když si koupíte
některou z těchto knih, pomůžete podpořit práci, kterou dělám, a
jedním ze způsobů, jak můžete skutečně pomoci, je poslat kopie
jako dárky rodině a přátelům. Času je málo a potřebuji pomoci dostat
tato varování do rukou co největšímu počtu lidí. Také jsem spustil
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zbrusu nový newsletter Substack a doporučuji vám přihlásit se k
odběru, aby vám žádný z mých článků neunikl. Publikoval jsem
tisíce článků na blogu The Economic Collapse Blog , End Of The
American Dream a The Most Important News a články, které na
těchto stránkách publikuji, jsou znovu publikovány na desítkách
dalších významných webů po celém světě. Vždy svobodně a rád
dovolím ostatním publikovat mé články na jejich vlastních webových
stránkách, ale také prosím, aby u každého článku uvedli tuto sekci
„O autorovi“. Materiál obsažený v tomto článku slouží pouze pro
obecné informační účely a čtenáři by se měli před jakýmkoli
právním, obchodním, finančním nebo zdravotním rozhodnutím
poradit s licencovanými odborníky. Doporučuji, abyste mě sledovali
na sociálních sítích Facebook a Twitter a jakýkoli způsob, jak můžete
tyto články sdílet s ostatními, je rozhodně skvělým pomocníkem.
Jsou to tak problematické časy a lidé potřebují naději. Jan 3:16 nám
říká o naději, kterou nám Bůh dal skrze Ježíše Krista: „Neboť Bůh
tak miloval svět, že dal svého jednorozeného Syna, aby žádný, kdo v
něho věří, nezahynul, ale měl život věčný.“ Pokud jste tak ještě
neučinili, důrazně vás vyzývám, abyste pozvali Ježíše Krista , aby se
stal vaším Pánem a Spasitelem.

Překlad Peter 008

sdíletj na

Mohlo by se vám také líbit

4.3

Ohodnotit příspěvek

1200

 

Odpovědět  jmm
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Odlesnění Evropy a hladomor je její jistá depopulace, velký koloběh
vody pohání pouze jehličnaté lesy a ty jsme nechali sežrat
kůrovcem==ZHN – biologické zbraně!!! Další jsou ZHN-klimatické,

 ZHN- jaderné,…….máme ještě čas zastavit zkázu Evropy???? tak
max. 5 let!!!!!!!

Odpovědět  Markýza
Zarůstá? Kdo. Kde?Jsem na chalupě a pohled na Blaník je tristní.
Nemohu ani do lesa. Zákazy vstupu-padají stromy .Nikdo
nezalesnuje!

Odpovědět  Standa
Ono se to zalesní samo, když to necháte. Ono to umí No tak si
najděte třeba nějaké staré knihy fotek ze Šumavy, Jizerek,
Krkonoš………….Blaník taky zaroste, když ho nevykácejí. Co se s
ním stalo – kůrovec?

 Takhle vám to řeknu. Posázavím se před nějakými dvanácti lety
prohnalo tornádo. Fakt bylo drsný – přijela jsem na chalupu a málem
nenašla cestu, protože les zmizel.

 Dnes už jsou tam dobře šestimetrové stromy: něco vysadili, něco se
vysypalo.

Odpovědět  ijn
Morální rozklad s ekonomickým se už nedá alespoň zde v Evropě
zastavit. Není zde síla, které by se to podařilo. Nebudeme první ani
poslední výsadek, který na svoji chamtivost dojede. Ten dělá to a ten
zas tohle- tak to přátelé bývalo. Nyní zapomeňme. A čemu se
divíme, vždyť jsme na ten blažený kapitalismus koukali a většina ho
ještě zbožňovala, dokonce ho zboštěla. Je potřeba si najít jiného
Boha, ale už je pozdě, alespoň zde. Nenamlouvejme si, že je za 5
minut 12, už je 30 minut po dvanácté.

Zločinecký stát, který miliardy dolarů dává na zbrojení a podpory
svinstev po celém světě, nemá dlouhého trvání. A to ještě končí
letité rabování surovin. Optimální pro okolní svět by byla občanská
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válka, aby americké svině na vlastní kůži poznaly, jak chutná to, co
rozsévají po světě.

Jo, válka je drahá zábava, i když část nákladů hradí kolonie.

Otázka pro Petera 008:
 Nerozumím větě: “to se děje ve stejnou dobu, kdy západní Spojené

státy zavádějí omezení spotřeby vody v nejsušším 20letém období
za 1200 let”.

 Před 1200 léty snad svět o Americe ještě ani nevěděl, natož o USA
a indiánská společenství si nejspíš dokázala vodu vždycky zajistit –
mimo toho, že jí denně nespotřebovala tolik, kolik pokročilými
technologiemi rozmazlení současníci (nejen v USA) a neprovozovali
vodovody, které potřebují údržbu.

 Opravdu autor udává 1200 let?

Odpovědět  Albi
Indiani nevydupavali z pudy umelymi hnojivy urodu s GMO plodinami
a nestrikali ji pesticidy a Round upem kvuli vetsimu zisku farmaru.
Puda je otravena a nema organicka hnojiva. Nedostatek vody se
projevi na snizeni exportu.

 To zanedbani je dano nadeji, ze se USA zase zmocni Ruska a
vykradou ho jako za Perestrojky, kdy se USA na ukor rozpadu a
rozkradeni SSSR sanovaly.

 To se ovsem nedeje a nebude dit.

Odpovědět  Frank1
Ano, s tím souhlasím. Ale “osadníci” se na území USA dostali tak
před 400 léty a než tam nějakou infrastrukturu vytvořili, to
pochopitelně dost dlouhou dobu trvalo. Jakostát jsou Spojené státy
ještě mladší (hledat přesně to nebudu, odhadem tak 250 – 300 let?)
a půdu si zničili ještě později.

 Jako všechno, tak i extrémní sucho musí být jednou poprvé, takže k
čemu se vztahuje ten číselný údaj 1200 let? K indiánské populaci to
být nemůže.
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Naposledy upraveno$ s uživatelem$

Odpovědět  Albi
Asi na to přišli nějací specialisté,vědci – klimatologové,geo log i
fyzici. Nevím jak se všichni ti vědátoři nazývají.

Odpovědět  Eva
A tito tvorové chtějí bojovat s Čínou? Tak jedině rukama nějakých
dalších blbů jako se dějě dnes.Líní, blbí a zfetovaní, hrozná
kombinace pro budoucnost

Američané po desetiletí vysávali nejlepší vědce, techniky, inženýry a
lékaře z celého světa. Nevychovávali je od plenek, nekrmili, neplatili
studie. Měli hotového odborníka. Mezi tím se jim rozložilo jejich
školství – díky jejich lakotě. Proč dávat lidem vzdělání, to je drahé.
Budeme dělat jen to, co je ekonomicky výhodné. Kapitalismus požral
sám sebe.

 Tohle se bude rovnat min. 2 generace a to by museli hodně máknout
a vše přenastavit.

 Jenže tam už 3 generace žijí jen z dávek a práce jim nic neříká, nic
neumí.

 Já jen čekám, kdy se Češi začnou ze “země neomezených
možností” zase vracet domů.

Odpovědět  Lenka
Ale nezačnou se vracet, oni jsou již institucionalizovaní. Ti vám nikdy
nepřiznají svoji porážku. To je myšlení všech těch, kteří hledali na
západě zlaté tele. Je jich moc málo co řeknou, že zde proti západu
byl ráj na zemi.

Odpovědět  Lenka
USaci jsou presvedceni, ze penezi je mozne vse. Na tom spociva
jejich system. Proto je kradou vsude kam se dostanou a tisknou jako
noviny.

Proto USA potřebují další velkou válku, na které by se napakovaly.
Samozřejmě daleko od svých břehů.
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Kdyz predchozi generace americanu stavely americky zazrak,
financovaly jim ho desitky statu z celeho sveta. Na rotackach se
tiskly dolarky jejichz hodnotu vytvarely surovinove a energeticke
zdroje jinych statu.

 Dnes tyto staty diky prikladu Ruska odkladaji svoji podrizenou
bojazlivost.

 Zajem o americke sklenene koralky vymenou za ‘zlate nugety’
upada.

 TO je a bude pravy konec americkeho zazraku..
 .

Odpovědět  unor 2022
To nestavěli generace Američanů, nýbrž generace gastarbeitrů. A
poněvadž gastarbeitři už nejsou a amíci jsou líní a neschopní, tak jim
to všechno padá na hlavu.

Co nam je do infrastruktury v USA. Pocet jejich kolonii se snizuje na
kterych parazituji a vydaje na valky se zvysuji. Pak chybi penize na
domaci infrastrukturu. A bude hur!

Dulezity pro nas je narust ukrajinizace v nasich skolach. Je to
otresne, co se deje.

 https://aeronet.news/skandal-odvazny-dvanactilety-skolak-z-dosud-
neidentifikovane-prazske-zs-popsal-otresnou-ukrajinizaci-na-skole-
ukrajinske-ucitelky-uci-ceske-deti-mizernou-anglictinu-a-dokonce-i-
cestinu/

Odpovědět  Frank1
Všechny Africké státy se už zřekly dolaru. Začaly obchodovat v
místních měnách… a naše média cudně mlčí, aby se to naivní
potetovaná mladá generace a veřejnost nedozvěděla

Odpovědět  Pijack
Ta většina mladé generace stejně nic nepochopí. Oni si myslí, že je
to fejk. Jim to ale v hlavičkách ani nesepne.

Odpovědět  Frank1

https://aeronet.news/skandal-odvazny-dvanactilety-skolak-z-dosud-neidentifikovane-prazske-zs-popsal-otresnou-ukrajinizaci-na-skole-ukrajinske-ucitelky-uci-ceske-deti-mizernou-anglictinu-a-dokonce-i-cestinu/
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Asi školáka zavřou do polepšovny. Stačí příklad odsouzené učitelky
Na zeleném pruhu!Prý sice mluvila pravdu, aléééé nechápe údajně
pravdu( jejich)!

 Ukrajizace je prioritou EU a naší vlády. Ještě to pomíchat s Afgánci,
Egyptany ,Afričany a máme Calegriho plán smíchat populaci je
úspěšně napněn.

Odpovědět  Frank1
Teď jsem poslouchala Holce a někdo to tam už zmiňoval.
Mimochodem, taky tam někdo jiný zmínil, proč po ukrajinské holčičce
plivnul český chlapeček – prý řekla, že Rusko jesť govno, na to
někdo zareagoval, že Ukrajina je hnůj a už to jelo.

Skvěle napsané pojednání o stavu věcí v zemi,kde včera znamená
již zítra,to se tu pisatel

 decentně nezmiňuje o úrovni a kvalitě zdravotnických úkonů,které
poskytuje placené

 zdravotní pojištění běžného hotdoga a výši státního důchodu pro
obyčejné lidi,kteří si na

 něj poctivě platili,jak říká nejvyšší gauleiter ODS Fiala a generálský
převlečkabát ” podívejte se,

 lidi, na naše přátele v USA a hned uvidíte,kde máme, co dohánět.

Reakce na článek.
 Včera Fiaa-la-la dloho řečnil, že se sem vojska UssA nenastěhují(

dle Smlouvy) aa ,že Možnov potřebuje investice pro přistávání
těžkých letadel.Prý žádné kasárny a pobyt.Víte , jak to vypadá na
Slováči!??Základny,letiště.

Autor příspěvku

Tento článek jsem nedal jen tak. A teď se stala další událost …
 V USA nová tragédie – po autonehodě nákladního auta s

pohonnými hmotami se zřítil most na nejstarší americké dálnici
– I-95.

 I dočasné uzavření části dálnice zhorší logistické problémy v
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USA. Vždyť po I-95 se ročně pohybuje 8 % všech kamionů v
zemi . A také by to mohlo vést ke skokové inflaci na americkém
severovýchodě, který je silně závislý na I-95.

 Zhroucení mostu ztělesňuje celkovou krizi infrastruktury, které
čelí Spojené státy . Po desetiletí nebyla infrastruktura
modernizována – v důsledku toho je mnoho z nich v žalostném
stavu.

 Z celkového počtu 600 000 mostů v USA bylo 200 000
postaveno před více než 50 lety a nutně potřebují opravu . 15
tisíc amerických přehrad se může každou chvíli zřítit – a vést k
záplavám. Průměrné stáří elektrických sítí je pod 70 let, takže
každé léto v USA dochází k neustálým výpadkům proudu. 32 %
městských komunikací vyžaduje opravu. U železnic je to ještě
horší – jejich rekonstrukce bude trvat až 111 let se současnými
rozpočty.

 https://aftershock.news/?q=node/1256136

Autor příspěvku

Odpovědět  Peter 008
Chytrým to došlo, že jsem sem dal článek proot, aby bylo vidět, jak
zle je na tom země vzorového kapitalismu, kde každý člověk od
kolébky do hrobu myslí jen správně v rámci “platit za všechno sám a
co je zadarmo, je na fu(c)k”.

 A kdo ještě pořád nechce věřit tomu, že kapitalismus v jakékoli
podobě musí prostě skončit, tak ať si počká, odhaduji to na
maximálně 5 let, než se USA totálně zhroutí a to jen a pouze vinou
vlastní a vinou své “elity” – POZOR – z obou hlavních politických
směrů, jak oslů, tak slonů.

Špatně…to je ten problém. Chválí předchozí generace…ale
předchozí generace tu infrastrukturu postavili špatně…Protože
předchozí generace měla plný špajz surovin…a bylo jim jedno jaká
je udržitelnost té infrastruktury.Stále se počítalo s tím,že se postupně
automaticky přejde na pokročilejší systémy..jenže Ti kdo světu
opravdu vládnou,nemají zájem na tom dát lidem pokročilejší

https://aftershock.news/?q=node/1256136
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systémy…A tak pomalu ale jistě dojíždíme na konec Éry hojnosti
surovin…nastává doba,kdy i písek bude dostupný jen pro boháče.
No a na to Americká megalomanská města s obrovskými náklady na
udržbu,fungující jen díky válkami dotované dopravě nejsou stavěna
a připravena…budou opuštěna…stejně jako ta Starověká. Protože s
galonem za 10 dolarů,už se nevyplatí nikomu jet dvě hodiny do
centra New yourku pracovat…A pískem za 10x větší cenu,se nikomu
nevyplatí mrakodrapy udržovat..Vše to začíná u zdroje energie.
Který stále nemáme…a tak nemůžem reciklovat podřadné a však
potřebné materiály..protože s konvenčím zdrojem energie se to
nevyplatí…Mezitím co to píšu ropa stále dochází..a baterky nejsou
adekvátní náhrada..Tou je způsob,jakým Ed li Skalnin postavil
monumentální zahradu na Floridě

Mě to připadá, že Amerika se připravuje na velkou válku. Až dorazí
nepřátelé (nejspíš dřívější věřitelé), tak zjistí, že už vlastně nemají co
bombardovat, protože “tady už někdo byl” :-)))))

 
 


